
Warszawa, dnia 12 grudnia 2019

MINISTERSTWO CYFRYZACJI
Biuro Analiz i Projektów Strategicznych 

Ministerstwo Cyfryzacji
ul. Królewska 27, 00-060 Warszawa

Protokół ustaleń posiedzenia nr 39/2019 Rady Architektury IT (RA IT) 11 grudnia 2019 r.

A. Uczestnicy:
Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Karol Okoński kierownik Zespołu Rady Architektury IT. 
W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby 
zaproszone do udziału w posiedzeniu Zespołu: 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja / 
Departament

1. Andrzej Ręgowski – zastępca Kierownika Zespołu MC

2. Jacek Wojcieszyński  – członek zespołu COI

3. Joanna Koba – członek zespołu PKO BP

4. Jolanta Serafin – członek zespołu NFZ

5. Paweł Masiarz – członek zespołu NFZ

6. Marcin Burkot – członek zespołu MS

7. Jacek Paziewski – dyrektor BAiPS MC

8. Krystyna Michalik – wsparcie administracyjne MC

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad:
1. Opiniowanie projektów
2. Prezentacja AIP
3. Dodatkowe wnioski

C. Przebieg obrad.

Ad 1. Opiniowanie projektów.

Lp. Nazwa projektu Lider 
opiniowania w 
RA

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja RA Przebieg głosowania

1 Digitalizacja 
materiałów TVP 
SPORT (DIGI SPORT)

Andrzej 
Ręgowski

Rada Architektury zaleca:
1. Bardziej wyczerpujące i precyzyjne 

uzasadnienie pozycji kosztowych;
2. Wkazanie relacji/powiązania działań 

projektowych z prowadzonymi w 
innych projektach Beneficjenta 
mających zbliżony charakter – 
zweryfikowanie możliwości 
wykorzystania produktów innych 
projektów dofinansowanych ze 
środków POPC; 

3. Weryfikację i doprecyzowanie 
kamieni milowych;

4. Kontakt z POPC wsparcie w celu 
dokonania przeglądu i nadania 
własciwego kształtu opisowi założeń 
projektu.

KONIECZNOŚĆ 
PONOWNEGO 
ZAOPINIOWANIA PO 
SPEŁNIENIU 
OKREŚLONYCH 
WYMOGÓW LUB W 
INNYM TERMINIE

Liczba obecnych: 7
Głosujących: 7
Liczba głosów za: 7
Liczba głosów 
przeciw: 0
Wstrzymało się: 0
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Ad 2. Prezentacja AIP

Zaprezentowano plany dotyczące Architektury Informacyjnej Państwa oraz sposób jej opisu w 
repozytorium ARIS.

Ad 3. Dodatkowe wnioski

1. Należy ustalić obieg dokumentów (OZPI, opinia POPC, Karta Oceny Projektu) między 
beneficjentami, POPC Wsparcie, liderami opiniowania, Radą Architektury I KRMC.

2. Należy zbadać czy w Radzie Architektury są wystarczająco reprezentowane wszystkie obszary 
administracji publicznej. Czy należy poszerzyć skład Rady Architektury?

Kierownik Zespołu

Podpis cyfrowy

Karol Okoński
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